

主廚推薦 Chef's Recommendation

爐烤嫩肩牛排 8oz (蘑菇醬/黑胡椒醬/紅酒醬)

мт\$820

Roasted Blade Steak 8oz

(Mushroom Sauce/Black Pepper Sauce/Bordelaise Sauce)

(牛肉產地:美國 Origin of beef: America)

мт\$780

香煎櫻桃鴨胸搭野莓醬**汁**

Pan-Fried Duck Breast with Wild Berries Sauce

мт\$720

香煎翼板豬排佐白酒牛肝菌菇奶油醬 10oz Pan-Fried Pork-Bone-in Boston Butt

with White Wine

and Porcini Mushroom Creamy Sauce 10oz

(豬肉產地:臺灣 有心肉舖子

Origin of pork: Taiwan · Company From WITH HEART)

義式陳醋香煎鮭魚

мт\$720

Pan-Fried Salmon with Balsamico

嫩煎香料雞腿排

мт\$600

Pan-Fried Chicken Leg with Herb

以上餐點附主廚精選沙拉、每日例湯&麵包、精選甜點乙款、 非酒精性飲品任選乙杯

The Above Meals Comes with Chef's Selected Salad \ Daily Soup and Bread \ Chef's Selected Cake and 1 Glass of Non-Alcoholic Beverage.

供應時間 Available Time 11:30~20:30

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



陽光兒童套餐 Children's Meal

前菜 Appetizer

水果優格希臘起司杯 Yogurt Bowl with Feta Cheese

> 湯品 Soup 每日例湯 Soup

主餐(二選一)

Main Course (Choice of one)

爐烤義式香料雞腿排 Pan-Fried Chicken Leg with Herb

> 牛肉鮮蔬漢堡 Beef Hamburger

> > 甜點 Dessert

冰淇淋聖代 Ice Cream

飲品 Drink

柳橙汁 Orange Juice

NT\$580 每位 / Per Person

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



陽光蔬食套餐 Vegetarian Meal

前菜 Appetizer

水果優格希臘起司杯 Yogurt Bowl with Feta Cheese

沙拉 Salad

松露野菇沙拉搭水波蛋陳酒醋

Truffle Mushrooms Salad with Poached Egg and Vinaigrette Sauce

湯品 Soup 南瓜蔬菜濃湯 Pumpkin Soup

主餐(二選一)

Main Course (Choice of one)

金沙黃金燉飯搭炭烤時蔬 Salted Egg Yolk Risotto with Roasted Vegetable

植物肉丸茄汁鮮蔬直麵 Spaghetti with Plant Meat Ball in Tomato Sauce

> 甜點 Dessert 主廚精選甜點 Dessert

> > 飲品 Drink

非酒精飲品 Non-Alcoholic Beverage (Choice of one)

> NT\$690 每位 / Per Person

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



義大利麵 Pasta

煙花女海鮮總匯圓直麵 (辣/不辣) Spaghetti alla Puttanesca (Hot/Not Spicy)	ντ\$580
威尼斯小卷墨魚圓直麵 Squid Ink Spaghetti	мт\$560
波隆那肉醬牛排圓直麵 (辣/不辣) Spaghetti Bolognese with Beef Steak (Hot/Not Spicy) (牛肉產地:美國 Origin of beef: America)	ντ\$480
義式培根蛋黃麵 Spaghetti alla Carbonara	мт\$420
塔香白酒蛤蠣圓直麵 Spaghetti with Clam in White Wine Sauce	мт\$420
波隆那肉醬圓直麵搭水波蛋 (辣/不辣)	мт\$380

以上餐點附主廚精選沙拉、每日例湯&麵包

The Above Meals Comes with Chef's Selected Salad \ Daily Soup and Bread

加價180元可享精選甜點乙款&非酒精性飲品任選乙杯

Spaghetti Bolognese with Poached Egg (Hot/Not Spicy)

Add-On

Enjoy 1 Chef's Selected Cake and 1 Glass of Non-Alcoholic Beverage at NT\$180

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



燉飯 Risotto

泡泡蛤蜊大蝦干貝松子綠蓉燉飯

мт\$520

Pesto Risotto with Roasted Shrimp, Pan-Fried Scallops and Pine nuts

嫩煎香料雞腿排佐綠蓉燉飯

мт\$480

Pesto Risotto with Pan-Fried Chicken Leg with Herb

四種番茄海鮮燉飯

мт\$420

Assorted Tomatoes Seafood Risotto

鮮蝦親子奶油燉飯

мт\$420

Creamy Risotto with Shrimp

法式牛肝菌松露野菇奶油燉飯 (蛋奶素)

мт\$390

Creamy Risotto with Truffle and Porcini Mushrooms (Ovo-Vegetarian)

以上餐點附主廚精選沙拉、每日例湯&麵包

The Above Meals Comes with Chef's Selected Salad \ Daily Soup and Bread

加價180元可享精選甜點乙款&非酒精性飲品任選乙杯

Add-On

Enjoy 1 Chef's Selected Cake and 1 Glass of Non-Alcoholic Beverage at NT\$180

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



陽光經典 Classic

海陸班尼迪克鬆餅可頌 Smoked Salmon and Ham Eggs Benedict Croffle	мт\$460
班尼迪克煙燻三文魚鬆餅可頌 Smoked Salmon and Eggs Benedict Croffle	ντ\$460
班尼迪克厚切培根鬆餅可頌 Thick Cut Ham and Eggs Benedict Croffle	ντ\$420
焦糖香蕉蜂巢鬆餅可頌 Caramel Banana Honeycomb Croffle	мт\$380
季節水果蜂蜜鬆餅可頌 Seasonal Friuts Honey Croffle	мт\$360
鬆餅可頌附蜂巢蜜 Comb Honey Croffle	мт\$260

供應時間 Available Time 13:00~17:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



沙拉 Salad

布拉塔瑪格麗特沙拉

мт\$580

Marghenrita Salad with Burrata Cheese

煙燻鮭魚凱薩沙拉

мт\$320

Caesar Salad with Smoked Salmon

索蘭諾火腿修道院起司水耕生菜沙拉

мт\$260

Hydroponic Salad with Solano Ham and Monastery Cheese

香煎哈嚕米起司鮮果水耕生菜沙拉

мт\$260

Hydroponic Salad with Haloumi Cheese and Seasonal Fruits

湯品 Soup

干邑龍蝦干貝海鮮奶油濃湯

мт\$280

Lobster and Scallops Bisque

法式牛肝菌菇松露奶油濃湯

мт\$220

東昇南瓜蔬菜濃湯(素)

мт\$160

Pumpkin and Vegetable Soup (Vegetarian)

Porcini Mushrooms and Truffle Creamy Soup

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



小食 Bar Snacks

義式松露菌菇牛肉起司熔岩漢堡 (附松露起司脆薯、可口可樂) Beef Cheeseburger with Truffle and Mushrooms (Comes with Truffle Cheese Fries, Coke)	мт\$480
牛肉起司熔岩漢堡 (附黃金脆薯、可口可樂) Beef Cheeseburger (Comes with French Fries, Coke)	ΝΤ\$380
玩薯條 (松露起司醬/義式辣肉醬) French Fries (Truffle Cheese Sauce/Chili Sauce)	ΝΤ\$280
炸薯條 (原味/迷迭香風味) French Fries (Oringinal/Rosemary Flavor)	ντ\$220
脆炸洋蔥圈 Deep Fried Onion Rings	ΝΤ\$220
酥炸起司條 Deep Fried Mozzarella Sticks	мт\$220
綜合炸物 (薯條、洋蔥圈與起司條) Deep Fried Combo (French Fries, Onion Rings, Mozzarella Sticks)	ΝΤ\$320

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300/瓶、烈酒 NT\$500/瓶



手沖咖啡 Pour Over Coffee

興波醇香咖啡組

мт\$180

【興波咖啡 - 阿寶綜合 / 深焙】1 杯 + 【克林阿曼】1 個 *焦糖、堅果、苦巧克力風味 Simple Kaffa Mellow Coffee Set Dark Roast + Kouign Amann *Caramel, Hazelnut, Dark Chocolate Flavor

興波繽紛果香咖啡組

мт\$200

【興波咖啡 - 衣索比亞 / 日曬】1 杯 +【克林阿曼】1 個 *莓果軟糖、熱帶水果、大吉嶺紅茶尾韻

Simple Kaffa Fruits Melody Set Cinnamon Roast + Kouign Amann *Berry Gummy Candy, Passion Fruit, Darjeeling Taste

煙波大飯店精選由咖啡冠軍吳則苓創立的興波咖啡(Simple Kaffa) 興波咖啡獲得了國際觀光情報網站《Big 7 Travel》的肯定 在〈2020全球 50 間最棒咖啡館〉榜單中名列第一,不僅是全台唯一入榜 更擊敗來自美國、英國、羅馬、義大利、法國等國際知名的咖啡館。 連續兩年,興波咖啡(Simple Kaffa)都在「全球最棒 50 間咖啡館」中奪冠。 「更被認定來台,絕對不能不來品嘗——世界第一的 Simple Kaffa!」

The Lakeshore Hotel selected Simple Kaffa founded by coffee champion Wu Zeling. Simple Kaffa has been recognized by the international travel information website "Big 7 Travel." Certainly, it ranks first in the "2020 Global 50 Best Cafés" list, and it is the only one in Taiwan. Entering the rankings, it has also defeated internationally renowned cafes from the United States, the United Kingdom, Rome, Italy, France, and other countries. For two consecutive years, Simple Kaffa has been crowned the best in the "World's 50 Best Cafés."

"Being recognized for coming to Taiwan, you absolutely cannot miss tasting the world's number one, Simple Kaffa!"

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



經典咖啡 Classic Coffee

冠軍監修研磨美式(冰/熱)

№\$180

Americano (Iced/Hot)

選用赤道線周邊四個特色產區作為搭配,以宏都拉斯為主體,微微 柔和果酸與豐厚甜感,特殊的龍眼乾與梅子風味,伴隨著清新茶感 讓每一口都充滿驚豔。

With Honduras as the main focus, and choose four distinctive production areas around the equator for pairing, it features a slightly fruity and rich sweetness, complemented by unique flavors of dried longan and plum, accompanied by a refreshing tea sensation, making every sip a delightful surprise.

醇香拿鐵(冰/熱)

мт\$200

Coffee Latte (Iced/Hot)

芳香濃郁、口感醇厚、富含堅果黑可可風味、帶有煙燻香氣。 Aromatic and rich, with a full-bodied texture, featuring nutty and Dark cocoa flavor, and accompanied by a smoky aroma.

卡布奇諾(冰/熱)

мт\$200

Cappuccino (Iced/Hot)

卡美羅咖啡

мт\$220

Caramel Macchiato

焦糖瑪奇朵(冰/熱)

мт\$220

Caramel Macchiato (Iced/Hot)

座卡咖啡冰沙

мт\$220

Mocha Smoothie

檸檬山楂氣泡咖啡

мт\$220

Lemon Hawthorn Sparkling Coffee

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



精選茶品 Selected Tea Products

B&G 德國莊園 - 花香伯爵紅茶 (壺)

№\$200

成分:薄錫蘭紅茶、粉紅色玫瑰花瓣 Earl Grey-Flower Black Tea (Pot) Ingredient: Ceylon Black Tea、Rose

世界三大名茶之一的頂級錫蘭紅茶,搭配粉紅色玫瑰花瓣多次低溫烘培,沖泡後散發出濃郁優雅的花香,深受女性族群喜愛【含咖啡因】Premium Ceylon black tea, one of the three famous teas in the world, paired with pink rose petals that have been low-temperature roasted multiple times. When brewed, it emits a rich and elegant flowery aroma, making it highly favored by women. [Contains caffeine]

B&G 德國莊園 - 日本玄米煎茶(壺)

мт\$200

成分:日本煎茶、糙米

Japanese Genmai Sencha (Pot)

Ingredient: Japanese Sencha, Brown Rice

玄米(糙米)經烘炒以完美比例結合煎茶,口感鮮甜並伴隨著米香的馥郁樸實,湯色淡綠,香味清新,口感淡而不澀。綠茶香氣與玄米香交織,風味絕佳,而其深受台人喜愛的原因還有一個,就是玄米茶的咖啡因含量較低,晚上飲用也不會影響睡眠,適合小孩、年長的朋友們【含咖啡因】

Genmai (brown rice) is roasted and combined with sencha tea in a perfect proportion. It has a fresh and sweet taste accompanied by a rich and earthy aroma of rice. The color of teas is light green, it has a fresh fragrance, and the taste is light but not astringent. Another reason why it is so popular among Taiwanese is that genmai tea has low caffeine content, and drinking it at night will not affect your sleep. It is suitable for both children and elder. [Contains caffeine]

B&G 德國莊園 - 玉山塔塔加高山茶(壺)

NT\$200

成分: 玉山塔塔加高山茶

Yushan Tataka Mountain Tea (Pot)

Ingredient : Yushan Tataka Mountain Tea

來自台灣第一高峰的香茗瑰寶,高山茶特有的清冷甘冽滋味,細緻 甘甜猶如品嘗香水,又似啜飲霜雪冷澈清香【含咖啡因】

The tea comes from the highest peak in Taiwan. The unique cool and refreshing taste of high mountain tea is delicate and sweet, akin to tasting perfume, and resembles sipping light aroma essence of frost. [Contains caffeine]

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



亞洲精選 Asian Selection

傳統台式青椒牛肉炒飯

NT\$420

Fried Rice with Beef and Green Pepper (牛肉產地:美國 Origin of beef: America)

煙燻鴨賞彩椒蠔汁炒飯

№\$420

Fried Rice with Smoked Duck and Sweet Pepper in Oyster Sauce

漁夫到港海鮮粥/手工拉麵

мт\$480

Seafood Congee/Handmade Noodle

煙波冠軍三寶牛肉麵

ит\$480

Lakeshore Beef Noodle

(牛骨產地:巴拿馬/加拿大 Origin of beef bone: Panama/Canada) (牛肚與牛筋產地:澳洲 Origin of beef tripe and beef tendon: Australia)

(牛腱產地:澳洲 Origin of beef shank: Australia)

以上餐點附精緻小菜 2 道、飲品 擇一:美式咖啡/紅茶/可樂/雪碧飲品更換,可折抵 150 元

The Above Meals Comes with 2 Side Dishes Drink Choice of One: Coffee / Black Tea / Coke / Sprite

Drinks Can Be Upgraded Validate NT\$150 By Paying for The Price Difference

素食 Vegetarian Food

陽光鮮蔬圓直麵(全素)

мт\$340

Vegetarian Spaghetti (Vegetarian)

菩提香椿鮮蔬炒飯(全素)

мт\$380

Fried Rice with Vegetable in Toon Sauce (Vegetarian)

以上餐點附主廚精選沙拉、每日例湯 & 麵包

The Above Meals Comes with Chef's Selected Salad \ Daily Soup and Bread

加價180元可享精選甜點乙款&非酒精性飲品任選乙杯

Add-On

Enjoy 1 Chef's Selected Cake and 1 Glass of Non-Alcoholic Beverage at NT\$180

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



精選茶品 Selected Tea Products

B&G德國莊園-舒福茶(壺)

№\$200

成分:薄荷、甘草 Comfort Tea(Pot)

Ingredient: Peppermint, Licorice

在眾多香草茶中相當獨樹一格,以天然甘草帶出香甜口感,搭配 薄荷葉的清涼氣味,可以舒緩身心、清新口氣、幫助消化並舒緩 喉嚨,是可以一次洗滌身、心、靈的良方【不含咖啡因】

It is quite unique among many herbal teas. It uses natural licorice to bring out the sweet taste, combined with the cool smell of mint leaves, it can soothe the body and mind, freshen the breath, help digestion and soothe the throat. It is a good way to cleanse the body, mind and soul at once. [Containe-free]

B&G德國莊園-原味蘋果茶(壺)

мт\$200

成分:蘋果塊、蘋果碎片、黑莓

Original Apple Tea (Pot)

Ingredient: Apple Slices, Blackberry

充滿濃郁蘋果香氣,並添加了黑莓葉以增加自然酸甜味的 口感,撲鼻而來的果香味四溢,亦可幫助消化,減輕身體 多餘負擔【不含咖啡因】

It is full of rich apple aroma, blackberry leaves are added to increase the natural sour and sweet taste. The tangy fruity aroma is overflowing, and it can also help digestion and reduce excess burden on the body. [Containe-free]

B&G 德國莊園 - 熱帶水果茶(壺)

NT\$200

成分:蘋果片、洛神花、覆盆子、黑醋栗、草莓、接骨木果、黑莓 Tropical Fruit Tea (Pot)

Ingredient: Apple, Hibiscus, Raspberry, Black Currant, Strawberry, Elderberry, Blackberry

含有眾多莓果類水果與洛神花結合出酸甜口感,養顏美容、幫助去除餐後口中的油膩感,適合與冰糖或蜂蜜調和飲用【不含咖啡因】

Contains a variety of berry fruits combined with hibiscus flowers to create a sweet and sour taste, beneficial for beauty and helping to eliminate the greasy feeling after meals. It is suitable for mixing with rock sugar or honey for drinking. [Containe-free]

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



特選飲品 Drinks

海鹽檸檬阿里山烏龍

мт\$180

Lemon Salt Alishan Oolong

這是一款以台灣高山茶為基底,融入新鮮檸檬與精選海鹽的創新 飲品。清香的烏龍茶搭配檸檬的酸甜與海鹽的微鹹,帶來純粹 又層次豐富的清爽口感。

This is an innovative beverage crafted with Taiwan high mountain tea as its base, infused with fresh lemon and selected sea salt.

The aromatic oolong tea pairs perfectly with the sweet tanginess of lemon and the subtle saltiness of sea salt, delivering a pure yet richly layered refreshing taste.

蘋果紅玉紅茶

мт\$180

Apple Ruby Black Tea

這是一款結合台灣特色紅茶與清甜蘋果風味的創意飲品。 以紅玉紅茶(台茶18號)為基底,茶湯帶有天然的肉桂與薄荷香氣 再加入新鮮蘋果汁或蘋果片,打造出香甜而不膩、回甘悠長的 飲品體驗。

This is a creative beverage that combines the unique flavor of Taiwanese black tea with the sweet and refreshing taste of apple. Using Ruby Red Tea (TTES No. 18) as the base, its tea infusion carries natural hints of cinnamon and mint. Fresh apple juice or slices are added, creating a drink that is delightfully sweet yet not overpowering, with a lingering and satisfying aftertaste.

洛神山楂氣泡飲

мт\$180

Roselle Hawthorn Sparkling Tea

這是一款以洛神花和山楂為主角,搭配清爽氣泡水調製的健康飲品。 酸甜的洛神花與濃郁的山楂果香相結合,再配上細膩的氣泡,帶來 清新解膩的口感,是一款既養生又具創意的消暑飲品。

This is a healthful beverage featuring hibiscus and hawthorn, blended with refreshing sparkling water. The tartness of hibiscus combines with the rich fruitiness of hawthorn, enhanced by delicate bubbles, offering a palate-cleansing and invigorating taste. It's a creative and nourishing choice for quenching thirst during hot weather.

蘋果醋蜜冰茶

мт\$180

Apple Cider Vinegar Honey Tea

濃情巧克力飲品

NT\$180

Cocoa

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加10%服務費

自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



果汁 Juice

鮮榨果汁(柳橙、檸檬、奇異果)

мт\$200

Fresh Juice (Orange, Lemon, Kiwi)

瓶裝果汁 Bottled Juice

樹頂 100%純蘋果汁 / 100%純蔓越莓汁 320ml NT\$160 TREE TOP 100% Apple Juice / 100% Cranberry Juice

汽水 Soft Drink

可口可樂 / 可口可樂ZERO 330ml Coca-Cola / Coca-Cola Zero Sugar	мт\$130
雪碧 330ml Sprite	ΝΤ\$130
通寧水 330ml Tonic Water	мт\$130

氣泡礦泉水 Sparkling Water

沛綠雅 330ml NT\$180

Perrier

聖沛黎洛 天然氣泡水 250ml NT\$180

San Pellegrino

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



<mark>啤酒</mark> Beer

麒麟 330ml
Kirin

海尼根 330ml
Heineken

可樂那 330ml
Corona

NT\$180

Taiwan Beer Gold Medal

開車不喝酒,喝酒不開車 飲酒過量有礙健康

Do not Drink and Drive Over-Drink is Bad for Your Health

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶



經典特調雞尾酒 Classic Selected Cocktails

瑪格麗特 Margarita Tequila + Cointreau + Lemon

均價 NT\$350

日出龍舌蘭 Tequila Sunrise Tequila + Grenadine + Orange

咖啡馬丁尼 Espresso Martini Vodka + Kahlua + Espresso

微醺艾波 Apple Drop Rum + Apple + Lemon

黛克瑞 Daiquiri Rum + Lemon

伏特加萊姆 Vodka Lime Vodka + Lime Juice Cordial

鹹狗 Salty Dog Vodka + Grapfruit

莫希多 Mojito Rum + Mint + Soda

琴通寧 Gin Tonic Gin + Tonic Water

長島冰茶 Long Island Iced Tea

Vodka + Rum + Tequila + Gin + Cointreau + Lemon + Coca-Cola

開車不喝酒,喝酒不開車 飲酒過量有礙健康

Do not Drink and Drive Over-Drink is Bad for Your Health

供應時間 Available Time 11:30~22:00

以上價格須加 10% 服務費 自備酒水須酌收酒水服務費 | 紅白酒 NT\$300 / 瓶、烈酒 NT\$500 / 瓶